
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXIV/2021 

XXXIV Sesja w dniu 24 czerwca 2021 roku. 

Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2021 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 17:00 tego 

samego dnia w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Aron Bogusz 

3. Radosław Chorążyczewski 

4. Anna Kalińska 

5. Mariusz Kozłowski 

6. Anna Mielniczyn 

7. Roman Moskwa 

8. Alicja Murawska 

9. Wojciech Nowicki 

10. Małgorzata Pasierbska 

11. Michał Pater 

12. Dariusz Penkala. 

Nieobecni: 

1. Krystyna Andrzejczak 

2. Krzysztof Mytych                                                                                                                                    

3. Marcin Zając (nieobecność usprawiedliwiona zwolnieniem lekarskim). 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Ad.1  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady 

XXXIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał  obecnych: burmistrza, zastępcę, 

skarbnika, kierowników jednostek organizacyjnych Urzędu GiM Lubomierz, pracowników 

UGiM, sołtysów a przede wszystkim radnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski ogłosił minutę 

ciszy w celu uczczenia pamięci zmarłej małżonki wiceprzewodniczącego Rady MG Wojciecha 

Nowickiego, pani Ewy. Uczczono minutą ciszy pamięć o zmarłej. 

W sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum do podejmowania decyzji, 

wniosków, uchwał. 
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Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater  przedstawił                               

poniższy porządek obrad dzisiejszej sesji: 

1. Otwarcie XXXIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z  XXXII i XXXIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach w miesiącu czerwcu br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 

8. Przedstawienie raportu o stanie gminy. 

9. Debata nad raportem o stanie gminy. 

10. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 

11. Rozpatrzenie sprawozdana finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

     Gminy i Miasta Lubomierz za rok 2020.                           

12. Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Lubomierz. 

13. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

      Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2020 rok. 

14. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu 

      z wykonania budżetu gminy i miasta Lubomierz za 2020 rok oraz opinii o wniosku  

       Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta  

       Lubomierz za 2020 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz    

      ze  sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2020 rok. 
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 16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta  

       Lubomierz za 2020 rok. 

17. Przygotowanie do wypoczynku letniego. 

18. Dyskusja. 

19. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz – wyniki kontroli. 

20. Podjęcie uchwał w sprawie:   

  - przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

     Lubomierz na lata 2021 – 2031”,    

  - w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/95/19  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

    z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  

     gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

  - przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 

     roku, 

  - przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 roku,  

  - zmian w budżecie na 2021 rok.   

21. Zapytania i interpelacje. 

22. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

  

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – zgłosił zmiany do porządku obrad, wprowadzenie 

w pkt.20 „Podjęcie uchwał” następujących projektów uchwał: 

- w sprawie wyrażania woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lwóweckiemu na    

dofinansowanie zadania inwestycyjnego, 
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- w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu użytkowego na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia umowy. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła  zmianę do porządku obrad – wprowadzenie w 

bloku uchwał - projektu uchwały: zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Lubomierz.  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zgłosił zmianę w porządku obrad -wprowadzenie po 

pkt.6  pkt „Omówienie sytuacji związanej z przeniesieniem klas VIII do budynku LO”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, 

Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

 

Ad.3  

Przyjęcie protokołu z XXXII i XXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, 

Dariusz Penkala. 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 
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Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, 

Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4  

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu czerwcu br. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  dnia 14 czerwca 2021 r. -  nie wypracowano 

wniosków. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska – 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa dnia 16 czerwca br. - nie 

wypracowano wniosków. 

 

 

Ad.5  

Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – brak wypracowanych wniosków. 

 

 

Ad.6  

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 28 maja 2021 roku do 24 czerwca 2021 roku przedstawił Burmistrz Gminy i 

Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz. 
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Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

 

- Zarządzenie nr 35/2021 z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej      

do przeprowadzenia naboru kandydatów na stanowisko urzędnicze w Urzędzie Gminy i Miasta 

Lubomierz,   

 - Zarządzenie nr 36/2021 z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie  zmian do budżetu na 2021 rok, 

- Zarządzenie nr 37/2021 z dnia 02 czerwca 2021 r. w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą Pani 

Joanny Czerniawskiej oraz Pani Magdaleny Rozum w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz, 

- Zarządzenie nr 38/2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie powołania komisji ds. przyznania 

Stypendiów Burmistrza Gminy i Miasta w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Uczniów z terenu Gminy Lubomierz.   

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – odniósł się do koncepcji sprzedaży placu 

pod zabudowę kamieniczek w lubomierskim  rynku – na jakiej zasadzie byłoby to przekazane? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odbędzie się to na zasadzie przetargu. Konserwator 

zabytków będzie sprawował nad tym pieczę.   

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski –  zawsze jest ryzyko, że ktoś nie dostosuje 

się do naszych oczekiwań.   

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  po przeprowadzonym przetargu chcemy sporządzić 

stosowną umowę, żeby nie doszło do nieprzewidzianych sytuacji. 

Radna Anna Mielniczyn – zapytała – czy ktoś zrezygnował z kupna „Złotego Rogu”? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  odpowiedział – wiosną miał się odbyć przetarg, niestety 

z uwagi na pandemię nie doszło do niego. Potencjalny przedsiębiorca wycofał się, bo nie 

wiedział jaka będzie sytuacja gospodarcza.      

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – właściciele działek przy ul. Majowej pytają, kiedy 

dojdzie do skomunalizowania tych działek. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  z każdym inwestorem rozmawiałem indywidualnie, 

tłumaczyłem o wykonaniu usługi podłączenia wiosną lub latem. Dzisiaj zostanie podjęta 

uchwała, w której ujęto przeznaczenie określonej kwoty na ten cel.                                              

 

Ad.7  

Omówienie sytuacji związanej z przeniesieniem klas VIII do budynku LO.                                                

Radna Anna Kalińska – zgłosił się do mnie przewodniczący Rady Rodziców z ZSP w 

Lubomierzu o pomoc. Planowane jest przeniesienie dzieci z klas VIII do odbywania zajęć w 

klasach LO. Doszłoby do sytuacji, w której dzieci młodsze miałyby zajęcia z młodzieżą starszą. 
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – osobą, która organizuje pracę szkoły jest dyrektor, w 

oparciu o głosy Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców. Dziwię się, że temat nie pojawił się do 

tej pory. Myślę, że lepiej byłoby porozmawiać na komisjach.   

Dyrektor ZSP Marek Kozak -  w wyniku zaistniałej sytuacji uczniowie klas VII wystosowali 

petycję, którą dyrektor odczytał „…jest to sytuacja konfliktowa dla nas uczniów. To tutaj w 

Szkole Podstawowej odbywają się zajęcia lekcyjne, uroczystości… Jest to dla nas skok na 

głęboką wodę …” 

 Od 1 września br. nastąpi połączenie szkół w celu lepszego zarządzania. Naszym 

obowiązkiem jest stworzenie optymalnych warunków do nauki. W Zespole Szkół jest 230 

uczniów, w Szkole Podstawowej 330 uczniów. Część sal jest lepiej wyposażona w ZS, część w 

SP. Np. z pracowni chemicznej uczniowie  z SP korzystają od wielu lat w ZS. Bezsensowne 

byłoby tworzenie dodatkowych sal, czy zatrudnianie np. 4 informatyków.                                                                                  

„Jako dyrektor szkoły, to ja odpowiadam za organizację szkoły”. 

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – nawiązał do reformy szkół, kiedy w szkole podstawowej 

były klasy od I do VI, a kolejne roczniki kształciły się w gimnazjum.,  zlokalizowanym w ZS. 

Po reorganizacji oświaty w SP były już ponownie klasy I – VIII, zaczęło się robić ciasno. Tak 

naprawdę przeniesienie klas VIII będzie się wiązało z przemieszczeniem, tylko o kilka metrów. 

Powrócimy jeszcze do rozmów z dyrektorem szkoły, z przewodniczącym Rady Rodziców. 

 

Przewodniczący Rady Rodziców/sołtys wsi Maciejowiec Daniel Szeterlak – rodzice wiedzą, 

co jest najlepsze dla dziecka. „Czy dzieci są szczęśliwe w zatłoczonej świetlicy?- odpowiem – 

tak, bo jest tam rodzeństwo”. Dzieci w klasach VIII są w trudnym okresie, będą zdawały ważny 

końcowy egzamin, należy im zapewnić bezpieczeństwo. Przebywanie w gronie starszych 

kolegów będzie stanowiło dla tych dzieci zagrożenie. Wszyscy wiedzą, co się tam dzieje.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – odniósł się do tego, co było. Reforma 

oświaty nałożyła na gminy obowiązki tworzenia gimnazjów. W obecnej sytuacji byłby 

świadomy wybór przeniesienia dzieci z podstawówki do budynku LO. „Nie jest to do końca 

dobre”. 

Nauczyciel ZS/dyrektor LCK Bogusław Chrzan – nie pozwolę sobie na obrażanie, że ZS 

stanowi zagrożenie dla uczniów. Aby moja praca była kwestionowana, deprecjonowana.  

Pan Bogusław Chrzan opuścił obrady sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski –Wobec zaistniałej sytuacji, związanej z 

planowanym przeniesieniem uczniów klas VIII do budynku LO, składam wniosek pod 

głosowanie: 

„O odstąpienie zamiaru przeniesienia uczniów klas VIII do budynku LO”. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – jeśli pan poczuł się urażony, to przepraszamy. 

Ludzie z zewnątrz widzą i oceniają  sytuację z innej perspektywy, dyrektor placówki ocenia 

od strony wewnętrznej. Każdy z nas wie choćby o jednej negatywnej sytuacji. 
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Z-ca Dyrektora Aneta Prawdzin – od kilku lat zdawalność matur jest u nas w szkole , na terenie 

powiatu najwyższa. Pan przewodniczący Rady SP nigdy u nas nie był w szkole, - to dlaczego 

nas pan tak ocenia? 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – pan Przewodniczący Rady Rodziców SP mówi w imieniu innych 

osób, ja się z tym nie zgadzam. Przyjrzyjmy się ustaleniu optymalnej organizacji pracy. Na tym 

etapie wszystko jest w fazie organizacyjnej. 

Radna Anna Kalińska – zaproponowała przyjście rodziców (wskazanej grupy wiekowej) do 

szkoły, aby zobaczyć warunki edukacji. Dobro dziecka jest najważniejsze. 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – poprosił o wyjaśnienie radcę prawnego w przedmiotowym 

zakresie, czy rada może określić w formie wniosku. 

Radca prawny Dominik Kubacki – rada podejmuje uchwałę na zasadzie pewnej opinii. Może 

wydawać swoje opinie  w różny sposób (np. poprzez wniosek). Jest to zgodne z prawem. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O odstąpienie zamiaru przeniesienia uczniów klas VIII do budynku LO.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Wojciech Nowicki 

PRZECIW (3) 

Tadeusz Andruszków, Roman Moskwa, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Alicja Murawska, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

 

Ad.8 

Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami – nie została 

przedstawiona z uwagi na nieobecność radnego powiatowego. 

 

 

Ad.9  

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz -  przedstawił raportu o stanie gminy 

LUBOMIERZ ZA 2020 ROK. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 
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Raport składa się z 11 bloków tematycznych: 

- wstęp,                                                                                                                                                    

I. POLITYKA SPOŁECZNA,                                                                                                                 

II. POLITYKA MIESZKANIOWA,                                                                                                          

III. OŚWIATA,                                                                                                                                    

IV. POLITYKA ZDROWOTNA,                                                                                                       

V. DZIAŁALNOŚĆ KULTURALNA, TURYSTYKA, SPORT I PROMOCJA GMINY,                

VI. OCHRONA ŚRODOWISKA I ODPADY,                                                                                      

VII. SPRAWNA ADMINISTRACJA,                                                                                               

VIII. USŁUGI KOMUNALNE,                                                                                                              

IX. PLANOWANIE PRZESTRZENNA,                                                                                  

X. PROJEKTY UNIJNE I INNE OTRZYMANE DOFINANSOWANIA,                                           

XI. WSPÓŁPRACA Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INICJATYWA 

LOKALNA.                                                                                                                           

Raport o stanie  Gminy Lubomierz za 2020 rok został złożony w biurze Rady Miejskiej 

Gminy Lubomierz w ustawowym terminie ( 31.05.2021 r.).  

Plan Dochodów został przyjęty uchwałą budżetową na kwotę 35.597.700,00 zł. Podlegał 

on zwiększeniom oraz zmniejszeniom do kwoty 35.460.102,31 zł. Dochody budżetowe 

zostały wykonane w 98,94% w kwocie 35.084.748,84 zł 

Plan wydatków przyjęty uchwałą budżetową na kwotę 31.916.000,00 zł Podlegał on 

zwiększeniom i zmniejszeniom do kwoty 32.301.633,20 zł. Wydatki budżetowe zostały 

zrealizowane w 96,01% w kwocie 31.011.485,72 zł. 

W minionym roku z pomocy Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej skorzystało 138 

rodzin, liczba osób w tych rodzinach 256, co stanowi 4,37% całej populacji gminy. 

Na terenie gminy funkcjonują następujące placówki oświatowe: 

1) Zespół Szkół w Lubomierzu wraz z internatem – poniesione wydatki 4.526.717,80 zł, 

ilość uczniów 215, wydatki na 1 ucznia 13.651,43 zł. 

2) Zespół Szkolno – Przedszkolny – poniesione wydatki 5.519.004,29 zł, ilość dzieci w 

szkole 322, wydatki na 1 ucznia 12.846,88 zł, w przedszkolu wydatki  1.382.307,00 zł, 

ilość dzieci 122, wydatki na 1 dziecko 11.330,38 zł. 

3) Szkoła Podstawowa w Pławnej wraz z oddziałem przedszkolnym – poniesione 

wydatki w szkole 1.500.089,14 zł, ilość dzieci 84, wydatki na 1 ucznia 17.858,20, 

wydatki  w przedszkolu 120.340,30 zł, ilość dzieci 14, wydatki na 1 dziecko 8.595,73 

zł. 

Na terenie Gminy Lubomierz funkcjonuje Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 

LUBOMED s.c. z siedzibą w Lubomierzu. W ramach kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia zapewniona jest bezpłatna podstawowa opieka medyczna. 

Działalność kulturalna, turystyczna, sportowa i promocyjna gminy prowadzona jest przez: 

Lubomierskie Centrum Kultury, Gminną Bibliotekę Publiczną i Urząd Gminy i Miasta w 

Lubomierzu. 
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Realizowane są zadania w zakresie ochrony środowiska i odpadów. Koszty dofinansowania 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków wyniósł 49.698,78 zł, zawarto 12 umów, koszt 

dofinansowania budowy studni wierconej wyniósł 100.000,00 zł – sporządzono 20 umów.             

W roku 2020 Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych „Izery” odebrał z terenu Gminy 

Lubomierz łącznie 1386,6640 Mg odpadów zmieszanych oraz segregowanych. 

Z zakresu administracji samorządu terytorialnego wydawane były decyzje dot. warunków 

zabudowy, spraw USC , świadczeń rodzinnych, świadczeń wychowawczych, dobry start 

(300+). Wykonywano usługi komunalne w zakresie bieżącego utrzymania dróg gminnych i 

publicznych oraz wewnętrznych stanowiących własność Gminy Lubomierz. Zaopatrzenie w 

wodę i energię: liczba odbiorców przyłączonych do sieci wodociągowej, kanalizacyjnej i 

gazowej: ilość przyłączy do sieci wodociągowej 215 ( w tym: miasto 150, wieś – 65), ilość 

przyłączy do sieci kanalizacyjnej 398 (w tym: miasto – 255, wieś – 143). Przewiduje się 

modernizacje oświetlenia ulicznego. 

 

Zakres planowania przestrzennego obejmował teren objęty miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego – 15%. 

Z zakresu projektów unijnych i innych otrzymano dofinansowania: W trakcie realizacji 

umowa 2019 r.: „Lepszy start – rozwijanie kompetencji w Gminie Lubomierz” – całkowita 

kwota dofinansowania  1.619.159,08 zł, kwota dofinansowania 1.535.948,84 zł. W roku 2020: 

„Lubomierz – zdalna szkoła”, wartość 60.000,00 zł, dofinansowanie 60.000,00 zł. 

„Lubomierz – zdalna szkoła+”, wartość 30.381,00 zł, dofinansowanie 30.381,00 zł. Remont 

dachu w świetlicy wiejskiej w Popielówku (w zakresie konkursu „Odnowa Dolnośląskiej 

Wsi”, Urząd Marszałkowski – wartość 147.600,00 zł, dofinansowanie 30.000,00 zł. 

Zapewnienie miejsc opieki utworzonych przez jst w ramach Resortowego programu rozwoju 

inwestycji opieki nad dziećmi w wieku do lat „Maluch+”, wartość 3.774.423,07 zł, 

dofinansowanie 40.500,00 zł. 

W roku 2020 kwota dotacji na realizację zadań przez organizacje pozarządowe Gmina 

Lubomierz przeznaczyła kwotę 180.000,00 zł. W ramach upowszechniania kultury fizycznej i 

sportu zgłosiło się 3 oferentów: Miejski Klub Sportowy „Stella” Lubomierz, Klub Sportowy 

„Chmielanka”, Stowarzyszenie  i Klub Sportowy Pławna. 

Dofinansowanie inicjatywy lokalnej: wartość całej inicjatywy 38.119,32 zł, kwota wydana 

14.952,52 zł. Wyłoniono 13 wniosków i podpisano umowy. Odwołano 6 umów z braku 

możliwości zorganizowania inicjatyw. 

Ad.10  

Debata nad raportem o stanie gminy. 

Do debaty zgłosił się jeden mieszkaniec gminy Lubomierz.                                                                     

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4. 

 

Mieszkanka Olesznej Podgórskiej Pani Alicja Dzikowska zgłosiła swój udział w debacie, 

pisemnie dnia 22 czerwca 2021 r.  (wniosek podpisany przez 22 mieszkańców). 

Pani Alicja Dzikowska – czym podyktowane są wydatki na 1 ucznia, skoro nauka była w 

formie zdalnej? Skąd się wzięły wydatki na internat (skoro nie funkcjonował)? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – wydatki są związane z ponoszonymi kosztami stałymi. 

Wydatki są ponoszone w dalszym ciągu, gdyż nie zamykamy drzwi do placówek 

oświatowych. 
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Wicedyrektor Zespołu Szkół Aneta Prawdzin – dodatkowo były poniesione koszty związane z 

remontem komina, na czas egzaminów przyjeżdżały dzieci, należało przygotować sale 

egzaminacyjne, pokoje w internacie, więc były ponoszone dodatkowe koszty. 

Pani Alicja Dzikowska – jaki sens miało przeprowadzenie remontu komina? Ile dzieci 

przyjeżdżało do internatu w okresie egzaminów? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – ten okres był dla nas wszystkich 

trudny, nie wiedzieliśmy do końca, jaka będzie  sytuacja. Nie  mogliśmy zamknąć internatu. 

W kwestii zatrudnienia, nie ma większego znaczenia, bo te koszty były ponoszone. Internatu 

nie mogliśmy zamknąć. Jeśli Pani Dzikowska sobie życzy, to zrobimy analizę kosztów w 

rozbiciu na miesiące. Nie mogliśmy zwalniać ludzi. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – wystąpiły koszty związane z ogrzewaniem internatu. 

Obiekt musiał być ogrzewany. W momencie wystąpienia mrozów, byłoby ryzykowne 

nieogrzewanie wnętrza. Należało zakupić węgiel. 

Pani Alicja Dzikowska – zwróciła uwagę na wywóz odpadów komunalnych. Wysypisko „aż 

puchnie od ilości śmieci”. Jak to się dzieje, że podwyższono stawki wywozu odpadów? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – wysypisko nie funkcjonuje jako wysypisko docelowe, 

tylko jako punkt przeładunkowy. Zawartość zostaje przewieziona do „Sanikomu” w Lubawce.  

Szkło, papier nie zostają na wysypisku, tylko zostają przewiezione, na gruz ma firma 

zezwolenie.  

Pani Alicja Dzikowska – to usypisko powstało ze zmieszanych śmieci. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zwrócił uwagę na fakt nieprzyjmowania przez Izery 

odpadów wielkogabarytowych. Podwyżka jest podyktowana wzrostem produkowanych 

odpadów przez społeczeństwo, wzrostem kosztów osobowych, energii itd. My jako gmina na 

tym nie zarabiamy. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – w „Izerach” były przeprowadzone 2 kontrole, 

nie stwierdzono nieprawidłowości.  

 

Pani Alicja Dzikowska – zakwestionowała działalność Lubomierskiego Centrum Kultury. 

Organizowane imprezy są adresowane do określonej liczby dzieci, tylko z terenu miasta. 

Dlaczego nie odbywają się na terenach wiejskich? Dlaczego dyrektor LCK nie organizuje 

„Dnia Dziecka” w Pasieczniku, Olesznej Podgórskiej, czy w innych sołectwach? „Żeby sam 

od siebie coś zrobił dla wsi. Idzie po prostu na skróty”.                                                      

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w całym kraju były zakazy. Większość zadań była 

organizowana online. Zobaczymy, co przyniesie jesień. 

Pani Alicja Dzikowska – zniesiono obostrzenia i dalej się nic nie dzieje. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – od pewnego czasu zakrojone są działania w 

kierunku turystyki. Nie jesteśmy w stanie więcej zorganizować przy takiej obsadzie.                    

Pani Alicja Dzikowska – zapytała o – jaką stworzyliście ofertę dla osób w wieku 18 – 19 lat? 

Nic nie ma. Grają w piłkę, bo chcą. Co ma robić młodzież wieczorem? Nie ma dla nich 

żadnej oferty, brak siłowni itd. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – idziemy w kierunku rozmowy o wszystkim. 

Gdyby była siłownia, również byłaby zamknięta. 

Pani Alicja Dzikowska – tej oferty nie ma i za rok też nie będzie. 
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater – z szacunku do wszystkich należałoby ograniczyć 

czas wypowiedzi. 

Pani Alicja Dzikowska – czy chodzi o ograniczenie czasu trwania sesji do 2 godzin? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zapytał – „czy Pani ma jakieś oczekiwania? Nie wiem 

czego Pani oczekuje. Porozmawiajmy, spotkajmy się w grupie, która chce się wypowiedzieć 

w temacie. Zapraszam. 

Radna Anna Kalińska – koszty internatu należy przedstawić i porównać do okresu 

wcześniejszego. Zajęcia były prowadzone w formie online, nieźle wypadły. Brakowało 

szerszej informacji. Dla dzieci szybciej można coś zorganizować. Młodzież dorosła powinna 

przyjść i zgłosić, jakie ma oczekiwania. 

 W temacie dzikich wysypisk – gdzie one wystąpiły? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – dzikie wysypiska były usuwane z miejscowości 

Janic i Milęcic. 

Radna Anna Kalińska – czy to monitorujemy, żeby sytuacja nie powtórzyła się. Jeśli wywóz 

tych śmieci tyle kosztuje, czy nie lepiej kupić fotopułapki. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – w Janicach, w Popielówku zlikwidowano 

dzikie wysypiska.  

 

Ad.11  
Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXIV/208/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie udzielenie wotum 

zaufania Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – podziękował Szanownej Radzie za jednomyślne 

zaufanie. Dzięki współpracy z Państwem wiele zadań jest realizowanych u nas w 

Gminie. Pozyskiwanę są środki finansowe na realizację wielu inwestycji, bo tak 

naprawdę problem tkwi w pieniądzu. Temat pozyskania środków finansowych na 

internat  rozpoczął się już 6 lat temu.  

Bardzo dziękuję za współpracę swojemu zespołowi: z-cy burmistrza, skarbnikowi i 

pracownikom. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – podziękował w imieniu własnym i całej Rady 

MG  - Burmistrzowi GiM za obopólną współpracę i załatwienie wielu spraw. 
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Ad.12 
Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy i Miasta Lubomierz za rok 2020. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 6. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – sprawozdanie finansowe musi być sporządzone i 

rozpatrzone, zgodnie z ustawą o finansach publicznych. 

 

Ad.13  
Opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy i Miasta Lubomierz – przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 7. 

 

 

Ad.14 
Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta za 2020 rok – przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Alicję Murawską. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8. 

 

Ad.15  
Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy i miasta Lubomierz za 2020 rok – pozytywna  oraz opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i 

Miasta Lubomierz za 2020 rok – pozytywna,  przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Alicję Murawską. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 9 i 10. 

 

Ad.16  
Przystąpiono do odjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2020 rok. 
Materiał w załączeniu. Załącznik nr 11. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXIV/209/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Lubomierz za 2020 rok. 
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Ad.17  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz za 2020 rok. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 12. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz za 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXXIV/210/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2020 rok.  

 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz  - podziękował za zaufanie.” Przed nami wiele spraw 

i wezwań do wspólnej realizacji”. 

 

Ad.18  i 19  

Przygotowanie do wypoczynku letniego. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 13. 

 

Ad.20  

Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz - wyniki kontroli. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anna Kalińska – w roku bieżącym skarg 

nie było. 

 

Ad.21 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - przyjęcia "Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Lubomierz na lata 2021 - 2031", 
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Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia "Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Lubomierz na lata 2021 - 2031". Materiał w załączeniu. Załącznik nr 14. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXIV/211/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie przyjęcia "Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Lubomierz na lata 

2021 - 2031"; 

 

b) - zmiany uchwały Nr XIV/95/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 26 listopada 

2019 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.                                                                      
Materiał w załączeniu. Załącznik nr 15. 
 

Głosowano w sprawie: 
- zmiany uchwały Nr XIV/95/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 26 listopada 2019 

r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Radosław Chorążyczewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 
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Uchwała nr XXXIV/212/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr 

XIV/95/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości; 

 

c) - przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 

2021 r. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 16. 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 

roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala. 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXIV/213/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie przyjęcia planu pracy 

komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 roku; 
 

d) - przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 roku. 
Materiał w załączeniu. Załącznik nr 17. 
 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 
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Uchwała nr XXXIV/214/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie  przyjęcia planu pracy 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2021 roku.  

 

e) - zmian w budżecie na 2021 rok; Materiał w załączeniu. Załącznik nr 18. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zapytał o środki finansowe 

przeznaczone na realizację programu pn. „Wspieraj Seniora” w kwocie 63.000,00 zł. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – są to środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, 

przeznaczone dla MGOPS (na wniosek gminy). Początkowo była to kwota 15.000,00 zł.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – gdzie będzie zlokalizowana inwestycja 

pn. „Budowa skate park w Lubomierzu”? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przewidywana lokalizacja na terenie trawiastym, w 

pobliżu placu zabaw (po przeciwnej stronie ZS).  

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXIV/215/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie  zmian w budżecie na 

2021 rok; 

 

f) - wyrażania woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lwóweckiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego; Materiał w załączeniu. Załącznik nr 19. 

 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – jest to uchwała intencyjna, dot. przebudowy 

drogi na trasie Lubomierz – Radoniów. Chodzi o zabezpieczenie środków finansowych w 

przyszłym roku. 

 

Głosowano w sprawie: 
- wyrażania woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lwóweckiemu na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXXIV/216/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie  wyrażania woli 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lwóweckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego;   

g) - wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu użytkowego na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia umowy.                               
Materiał w załączeniu. Załącznik nr 20. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – chodzi o lokal, w którym znajduje się gabinet 

stomatologiczny. W jednej części stomatolog chciałby zrobić gabinet stomatologiczny. Dużo 

osób przyjeżdża i korzysta z usług. Jeśli zainwestuje w sprzęt, chciałby mieć gwarancję 

bezpieczeństwa, że nie będzie zmuszony do opuszczenia lokalu. Całość byłaby sprzedana, 

oczywiście po dokonanej wycenie. Trwały rozmowy z prezesem Powiatowego Centrum 

Zdrowia w Lwówku Śląskim; ze wszystkiego chcieliby korzystać, ale nie mielibyśmy 

gwarancji, czy byłby tam w dalszym ciągu  gabinet stomatologiczny.  

Radny Radosław Chorążyczewski – zapytał – czy to miałaby być sprzedaż, czy wynajem?  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – stomatolog chciałby dużo zainwestować w 

przedsięwzięcie. Ma zamiar pozyskania środków unijnych, a część własnych. Jeśli się nie 

zgodzimy, to będzie szukał w Jeleniej Górze lokalu. 

Radny Radosław Chorążyczewski – temat należałoby skonsultować ze społeczeństwem 

Pławnej, poznać opinię mieszkańców. 

Z-ca Burmistrza Adam Skrzydłowski – uchwałę można podjąć, ale przed podpisaniem 

umowy poczekać na opinię sołecką. 

Radna Małgorzata Pasierbska – jak docelowo miałaby wyglądać uchwała? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – dzierżawca ma prawo pierwokupu w formie 

bezprzetargowej. W górnej partii budynku znajduje się lokal mieszkalny. Do sprzedaży 

przewidziany jest parter. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofanie projektu uchwały- wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu 

użytkowego na czas nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia 

umowy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3. 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Alicja 

Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Kozłowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Projekt przedmiotowej uchwały wycofany z porządku obrad sesji; 
 

h) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 
Materiał w załączeniu. Załącznik nr 21. 
 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – uchwała związana z wprowadzeniem nowego zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa z rozbudową budynku stacji kolejowej w Pławnej na 

świetlicę wiejską” oraz ze zmianami budżetu na 2021 rok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, 

Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (2) 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Uchwała nr XXXIV/217/2021 Rady Miejskiej Gminy w sprawie  zmieniająca uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  
 

Ad.22  
Zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.23  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje - brak. 
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Ad.24  

W sprawach różnych: 

Przewodniczący rady MG Michał Pater – zgłosił wniosek  pod głosowanie: 

„O wystosowanie pisma do Starosty Lwóweckiego o odnowienie znaków poziomych - 

przejście dla pieszych na odcinku drogi powiatowej - ul. Sportowa, ul. Chopina w 

Lubomierzu”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O wystosowanie pisma do Starosty Lwóweckiego o odnowienie znaków poziomych - 

przejście dla pieszych na odcinku drogi powiatowej - ul. Sportowa, ul. Chopina w 

Lubomierzu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Alicja Murawska, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (3) 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Wojciech Nowicki 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 

Radny Dariusz Penkala – zgłosił wniosek pod głosowanie: 

 

 1.„O wystąpienie, jako Rada Miejska Gminy Lubomierz do Kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów o wpisanie zadania pt. "Budowa obwodnicy Chmielenia i Pasiecznika" do 

rządowego programu "Nowy Ład". 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O wystąpienie, Jako Rada Miejska Gminy Lubomierz do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów 

o wpisanie zadania pt. "Budowa obwodnicy Chmielenia i Pasiecznika" do rządowego 

programu "Nowy Ład".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Alicja Murawska, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (3) 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Wojciech Nowicki 

NIEOBECNI (3) 

Krystyna Andrzejczak, Krzysztof Mytych, Marcin Zając. 
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Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zapytał o sytuację związaną z 

otwarciem nowego Oddziału Przedszkolnego w Wojciechowie. 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – wyjaśnił: 24 osoby ujęto na liście rezerwowych,  gdyż nie 

zostały przyjęte do przedszkola. 4 rodziców odwołało się od zawiadomienia o nieprzyjęciu 

dziecka do placówki. Po dokonanym rozeznaniu wśród rodziców, czy byliby zainteresowani 

dowożeniem dzieci do Przedszkola w Wojciechowie – 9 wyraziło swój akces. Na dzień 

dzisiejszy 18 dzieci oczekuje na przyjęcie dziecka do placówki. W Przedszkolu w 

Lubomierzu jest 125 miejsc dla dzieci, w Przedszkolu w Wojciechowie 20. 

Radna Anna Kalińska – przypomniała o tablicy informacyjnej, promocyjnej Lubomierza. 

Będzie ona wykonana przez plastyka, zostanie zawarta informacja w 4 językach. 

         Odniosła się do tematu schroniska „Maciejówka” w Maciejowcu. Na jakim etapie są 

sprawy? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – zostanie przeprowadzona inwentaryzacja obiektu 

wraz z terenem przyległym. Usługa będzie zlecona. 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – podziękował w imieniu całej społeczności lokalnej radnemu 

Dariuszowi Penkali za wykonanie i fundację serca (do zbioru plastikowych nakrętek, takie jak 

postawiono przy remizie). 

Pani Alicja Dzikowska - poruszyła temat pracy Przychodni Niepublicznej „Lubomed”, 

udzielanych teleporad, traktowania pacjentów w  sposób niewłaściwy. Wytknęła błędy w 

funkcjonowaniu szpitala we Lwówku Śląskim, mówiąc o konkretnym zdarzeniu. Zostanie 

złożona skarga w przedmiocie łamania praw pacjenta.  Sprawa znajdzie swój finał w 

prokuraturze.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – placówki nie są w gestii zarządzania, ani nie są 

placówkami organizacyjnymi Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz.  

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – szpital we Lwówku podlega Powiatowemu 

Centrum Zdrowia, w Radzie Nadzorczej obecnie nie mamy swojego przedstawiciela. 

Pani Alicja Dzikowska – wskazała na brak sołtysa, nie ma osoby kontaktowej do dbania o 

rozwój wsi Olesznej Podgórskiej, radny Olesznej Podrgórskiej nieobecny na sesji. Na terenie 

wsi położone są obory po byłej „bażanciarni”, „świniarni”, powinniśmy otrzymać środki 

finansowe z Fundacji Gmin Popegeerowskich.  

 

Zagadnienia wymagające podjęcia natychmiastowych  działań, zgłoszone przez panią Alicję 

Dzikowską: 

- złożenie wniosku do Fundacji Gmin Popegeerowskich o przyznanie środków finansowych        

  na remonty 

- konieczność  remontu drogi w Olesznej Podgórskiej; dlaczego wybrano do remontu drogę  

   Wojciechów – Popielówek? 

- brak realizacji uchwał, podjętych przez poprzednią Radę Miejską Gminy Lubomierz, 

- przeprowadzenie wyborów sołtysa w Olesznej Podgorskiej. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – udzielił odpowiedzi na wskazane 

nieprawidłowości wg Pani Alicji Dzikowskiej. W przypadku stwierdzenia nieprawidłowości 

w zakresie funkcjonowania szpitala we Lwówku Śląskim – należy doprecyzować zarzuty i 

złożyć pisemny wniosek wg właściwości do Starostwa Powiatowego w Lwówku Śląskim. 

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Lubomed” s.c. w Lubomierzu - jako Gmina nie 

mamy większego wpływu. Z uwagi na pandemię udzielane były teleporady. Jeśli zarzuca pani 

poważniejsze zarzuty, to powinna się zająć tym prokuratura, a nie my.   
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Odnośnie wyborów na sołtysa w najbliższym okresie planowane są wybory na sołtysa wsi w  

Olesznej Podgórskiej   i w Janicach. Sprawdzimy realizację uchwał poprzedniej Rady. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – Fundacja Gmin Popegeerowskich miała do dyspozycji 

370 milionów zł, z czego na Dolny Śląsk – przeznaczono 40 milionów zł. Gmina Lubomierz 

złożyła 3 wnioski, niestety otrzymaliśmy tylko informację o pozytywnym rozpatrzeniu 

wniosku na realizację inwestycji pn. „Przebudowa z rozbudową budynku stacji kolejowej w 

Pławnej na świetlicę wiejską”. Wnioskowaliśmy o 1.700.000,00 zł, a otrzymaliśmy 

1.050.000,00 zł 

Remont drogi na trasie Popielówek – Wojciechów został wskazany przez radnych Rady 

Miejskiej Gminy na podstawie przegłosowanego wniosku. Dla mnie najważniejsze są drogi 

najczęściej używane. 

Radna Alicja Dzikowska – proszę o zrobienie chociaż poprawki tej drogi. Mówię o drodze 

powiatowej, jak i gminnej. Szczególnie, okolica przystanku autobusowego, a jest to droga 

gminna. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater opuścił obrady sesji o godz. 16:28. Dalsze 

prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski. 

 

Pani Alicja Dzikowska – jak się nie szanuje sołtysa, to po prostu go nie ma. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – ja szanuję każdego mieszkańca. 

Radny Radosław Chorążyczewski – przypomniał o sytuacji, kiedy przez wiele lat upominał 

się o środki finansowe na remont świetlicy. Dopiero w tym roku udało się sfinalizować 

wniosek i pozyskać finanse. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – poinformował o wyznaczaniu trasy turystyczno 

– rekreacyjnej na terenie Gminy Lubomierz w dniu dzisiejszym. 

 

Ad.25  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski zamknął 

obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Mariusz Kozłowski   

 

 



 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 


